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vergunningverlening en dergelijke. Dat ligt allemaal wel in 
mijn lijn. Maar ook verdiep ik mij in landbouw, visserij en 
natuur. 

Raadswerk vraagt veel tijd
Ik leg als raadslid veel bezoeken af. Ik ben gepensioneerd, 
dus die tijd heb ik. Ik kan veel energie in mijn raadswerk 
steken. Al met al zit ik zeker op zo’n twintig uur per week. 
Voor mensen met een fulltime job of met een gezin is het 
raadswerk een grote belasting denk ik. 

Ik kom graag in de Eemshaven
De hele ontwikkeling van de Eemshaven heb ik vanaf het 
begin meegemaakt. De Borkumlijn die er werd geopend, 
de bedrijven die er kwamen. Dit is echt mijn plek. Vanuit 
mijn brandweerfunctie heb ik daar ook heel veel bedrijven 
bezocht. Die haven is buitendijks aangelegd. Nu met de 
ontwikkeling van de Oostpolder wordt het wel een ander 
verhaal. Ik kan me voorstellen dat niet iedereen dit mooi 
vindt. Hoewel ik die windmolens er goed vind passen. Veel 
beter dan die solitaire molens, dat vind ik verstorend. Ik zie 
de haven dan ook echt als een energiehaven. 

We gaan als fractie graag op bezoek
De PvdA fractie komt graag bij bedrijven en bij initiatieven 
zoals het Vakland. En persoonlijk trekken mensen mij 
hier in het dorp geregeld aan de jas. Vaak met vragen 
over straatverlichting of een scheve stoeptegel. Maar ook 
waarom er geen stembureau meer is in de Hunsingoheerd. 
Ik ben een man van korte lijnen. De brandweerman blijft er 
toch een beetje in zitten bij mij. Soms kan ik die mensen dan 
de weg wijzen zodat ze kunnen doorpakken. En soms moet 
ik de formele weg bewandelen en kan ik bijvoorbeeld vragen 
stellen in de raad.

Wat hebben we een mooie gemeente
Het Lauwersmeergebied, de visrestaurants in de haven 
en straks ook het WEC, dat is echt een gebied waar 
we als gemeente trots op kunnen zijn. Maar ook de 

Menkemaborg in Uithuizen, Verhildersum in Leens en het 
Hoogelandmuseum in Warffum, dat is uniek in onze mooie 
gemeente. We hebben de rust, de ruimte en heel veel mooie 
dorpen. De wierden hebben allemaal hun charme. We 
wonen in een hele mooie gemeente. Daar moeten we als 
raad alert op zijn. We moeten zorgen dat de leefbaarheid 
goed blijft. Dat is niet vanzelfsprekend, want we zijn hier 
aan het vergrijzen in Noord Groningen. Daar maak ik me 
soms wel zorgen over.

Belangrijke taak voor de gemeente
Ik zou willen dat we in 2028 hier weer veilig kunnen wonen 
in een mooie omgeving. Dat we al die aardbevingsellende 
achter ons kunnen laten. En dat we dan ook nog in een 
energiearme woning kunnen wonen. Schadeherstel, 
versterking of sloop en nieuwbouw en nul op de meter, dat 
was het uitgangspunt. Als we dat voor elkaar krijgen dan 
hebben we echt iets bereikt. De gemeente kan niet alles 
natuurlijk, maar de gemeente moet mogelijk maken en 
ondersteunen. 

We moeten staan voor onze inwoners
Veel mensen komen door de hoge energieprijzen in de 
problemen. Daar hebben we als gemeente een taak in. Ik 
vind dat we hier een vinger aan de pols moeten houden. En 
komen er mensen wel in de problemen, dan mogen we die 
niet in de kou laten staan. 

Aangenaam! Mijn naam is Roelf Wierenga. Ik ben in juni 
1945 geboren, direct na de oorlog. Ik ben geboren en 
getogen in Uithuizen. In de gemeente Eemsmond begon ik 
als fractieassistent. Maar door voorkeursstemmen ben ik 
vanaf april 2022 raadslid in Het Hogeland. 

Ik ben eigenlijk de politiek ingerold
Ik was commandant van de brandweer in Eemsmond. 
Dan adviseer je als een soort beleidsmedewerker ook 
de burgemeester die openbare orde en veiligheid in de 
portefeuille heeft. Maar ik was wel geïnteresseerd in de 
politiek. Daarom ben ik ook lid geworden van de PvdA. Die 
partij staat het dichtst bij me. 

Veiligheid zit in mijn genen
Als commandant brandweer ben je veel met 
veiligheid bezig. Veiligheid zit in mijn genen. Die hele 
aardbevingsproblematiek hier houdt me dan ook erg 
bezig. Daar verdiep ik me graag in. De versterking en de 
energietransitie hebben dan ook mijn bijzondere aandacht. 
Maar dat geldt ook voor de circulaire economie waar 
we naartoe moeten en ook openbare orde en veiligheid, 

Een gemeenteraad wordt door de inwoners van een 
gemeente gekozen en is het hoogste bestuursorgaan 
in de gemeente. De gemeenteraad geeft aan wat er in 
een gemeente moet gebeuren en ziet toe op het werk 
van de burgemeester en wethouders. De raad van Het 
Hogeland bestaat uit 29 raadsleden. Maar wie zijn zij? 
Wat drijft hen om raadslid te zijn? En wie is eigenlijk 
de mens achter de lokale politicus? Je raadt het nooit!

‘De aardbevings-
problematiek houdt me 
erg bezig’ 


